

# Vergadering afdelingsbestuur deltavliegen

Datum 18 december 2024

Locatie: online (Skype)

Aanwezig: Nico Postma, Eduard van Gameren, Adrie Bijsterbosch, Serge Koning

## Agenda

1. Voorzittersrol – wie wil deze (en volgende) vergadering(en) de discussie leiden en zo nodig tijd bewaken?
2. Mededelingen
3. Goedkeuren notulen ALV en terugblik ALV
4. Overdracht, wat is nog nodig van de vertrokken leden in het afdelingsbestuur? Hierbij ook aandacht voor leernudeltavliegen.nl.  
Bespreken of de overname functie penningmeester goed is verlopen en hoe de rol van voorzitter ingevuld zal worden. Zoeken we nog een extra bestuurslid?
5. Actielijst - Hoe borgen we onze acties en uitstaande taken? Oude actielijst nog nodig, of met schone lei beginnen?
6. Korte agendapunten
  - a. Klacht van cursist over instructeur/school
  - b. Toegang tot website KNVvL.nl/deltavliegen weer in eigen beheer nemen of ook Frans en Heleen toegang laten behouden?
  - c. Ideeën en vragen Heleen (DFA)
    - i. Handboek
    - ii. Schaftwagen
    - iii. Cond
    - iv. Actie nieuwe cursisten (tegemoetkoming in cursusgeld, aspirant lidmaatschap KNVvL)
  - d. Status VAM berg en staat er al iets op papier over het gebruik er van?
  - e. DAC lezing Corinna
  - f. NK berg en NK sleep
  - g. Zeeuwse vliegdagen (nav mailing)
  - h. Bijdrage kernteam
  - i. 2025
7. Eerste reactie op rapportage Werkgroep Toekomst.
8. Rondvraag

## Notulen

### 1. Voorzittersrol

De vergadering wordt om 19:30 geopend. Nico zal de vergadering voorzitten, omdat er na het vertrek van Wim de Gier geen voorzitter meer aanwezig is in het afdelingsbestuur.

### 2. Mededelingen

Martin heeft een mail gestuurd over de selectie voor het kernteam. Deze mail zal Serge naar Adrie sturen om samen te vatten met het nieuws over het NK e.d. in de nieuwsbrief.

Serge deelt mee dat begin 2024 5 personen hebben deelgenomen aan de veiligheidsdag.

Nico geeft aan dat hij van 13 januari drie weken afwezig zal zijn vanwege vakantie.

### **3. Notulen en terugblik ALV**

Adrie wil de notulen van de ALV nog een keer lezen voordat deze worden gepubliceerd. Hij laat Serge weten als er nog aanmerkingen zijn op de notulen. Er is afgesproken dat hij het voor volgende week woensdag (25 december) laat weten. Eduard is al akkoord over de notulen en de vragen die Nico heeft gesteld over de notulen zijn beantwoord. Nico vraagt of er een nieuwsbrief in de planning staat, zodat hierin kan worden verwezen naar het verslag. Serge zal dit doen in de volgende nieuwsbrief, maar er ligt nog veel werk om alle notulen die nog niet zijn gepubliceerd sinds 2023 alsnog online te plaatsen. Hij hoopt hier in de kerstvakantie tijd voor te hebben.

### **4. Goedkeuren notulen ALV en terugblik ALV**

Serge licht toe dat hij het plan heeft om over een jaar af te treden uit het bestuur, omdat hij, net als Wim en Sander die recent zijn afgetreden, al lange tijd in het afdelingsbestuur zit. Het is belangrijk tijdig nieuwe leden voor het afdelingsbestuur te vinden voor een warme overdracht. Nico heeft enkele contacten die mogelijk interesse hebben om deel te nemen in het afdelingsbestuur. Adrie zou graag leden werven die al ervaren zijn in de delta wereld. Eduard kent mogelijk ook iemand met mogelijke interesse in het algemeen lidmaatschap van het afdelingsbestuur. Eduard zal hem benaderen. Serge zal nogmaals een oproep doen in de nieuwsbrief voor nieuwe leden. Zolang er geen voorzitter is zullen we taken van de voorzitter onderling verdelen. Nico is van mening dat je een ervaren piloot nodig hebt voor de rol van voorzitter, het lijkt hem echter wel leuk om bepaalde taken van de voorzitter op zich te nemen, zoals het contact onderhouden met de KNVvL. Het afdelingsbestuur is hiermee akkoord en vindt het fijn dat Nico deze rol op zich neemt. Nico zal de mailbox van de voorzitter beheren en inkomende mails naar de leden van het afdelingsbestuur verspreiden, maar vanuit deze mailbox niet zelf naar de buitenwereld communiceren. Serge zal het voorstel van Nico communiceren naar het hoofdbestuur. Nico zal Wim vragen of er belangrijke zaken zijn blijven liggen om alsnog van hem over te nemen. Eduard zal contact opnemen met Sander voor een overdracht in het penningmeesterschap. Het afdelingsbestuur heeft als voorkeur om de komende periode geen instructeurs van een school in het afdelingsbestuur te hebben. We werken als afdelingsbestuur aan een gezamenlijk plan, waarbij het op dit moment lastig is dat er nog niks is vastgelegd. Hierdoor wil je op dit moment niet het idee geven dat iemand met een dubbele pet in het afdelingsbestuur zit. Het eigenbelang is echter nooit helemaal uit te sluiten voor leden in het afdelingsbestuur als de persoon een commerciële functie heeft in de sport maar belangenverstrengeling moet getracht worden te voorkomen zijn alle huidige leden in het afdelingsbestuur met elkaar eens.

Eduard zal Sander vragen wat het kost om leernudeltavliegen in de lucht te houden. Daarna kan worden besloten of we de site laten bestaan of niet.

### **5. Actielijst**

Er wordt gestart met een nieuwe actielijst. Voor de historie worden de oude acties wel bewaard. Deze zullen we beheren in Google Drive. Serge zal het document in Google Drive

plaatsen.

6.

**a. Klacht cursist**

Er is recent een klacht binnen gekomen bij het afdelingsbestuur over de communicatie en lessen van een deltavliegschool. Serge heeft daarop, in overleg met het afdelingsbestuur, een reactie gestuurd naar de persoon die de klacht heeft gestuurd. Daarop is een nieuwe reactie binnengekomen waarop, net als in de eerste reactie, is verwezen naar de instructeur waarmee het geschil moet worden opgepakt. Er waren in de klacht geen punten waarop het afdelingsbestuur actie moet ondernemen omdat er geen zorgen zijn over de veiligheid van de cursist waarover de klacht is geschreven en de instructeur heeft de piloot kansen gegeven om zijn kwaliteiten voor het vliegen te laten zien. Op andere vlakken waarover de klacht ging kunnen wij niets betekenen. Adrie vraagt om de laatste mail van de cursist hem toe te sturen en zal contact opnemen met de betreffende school in hoeverre wij als bestuur nog iets kunnen betekenen, om de naam van de betreffende school hoog te houden.

**b. Toegang website/beheer knvv.nl/deltavliegen**

Er zijn op dit moment drie personen met toegang tot de website knvv.nl/deltavliegen. Serge stelt voor om deze toegang in te trekken, waarna alleen hij nog toegang heeft tot deze website. Als personen stukken online willen plaatsen kunnen ze dit via het afdelingsbestuur doen, door het naar ons te sturen. Zodra we richtlijnen hebben over de content die geplaatst kan worden, kan in de toekomst worden besloten mensen opnieuw toegang te verlenen. We moeten de discussie die afgelopen jaar is geweest over geplaatste content met reclame uitingen voorkomen. Het afdelingsbestuur is akkoord. Serge zal de twee personen met toegang per mail op de hoogte stellen.

**c. Ideeën en vragen van Heleen (vanuit Delta Fly Adventures)**

- i. Handboek: Heleen heeft een serie aanbevelingen gestuurd voor het handboek. Op dit moment is het handboek nog steeds niet gereed wat eerste prioriteit heeft. Nico stelt voor om een werkgroep in het leven te roepen voor afronding van het handboek. De werkgroep komt dan met een voorstel over hoe zaken nu in het handboek staan en waar aanpassingen nodig zijn. Adrie benoemt dat hier wel heel veel tijd in gaat zitten. Serge vraagt zich af of we nu al tijd steken in de punten die Heleen benoemt ter verbetering van het handboek. We kunnen ook kijken naar het handboek in het geheel wat er aan moet gebeuren en daarna Heleen haar punten oppakken. Nico benoemt dat het ook een combinatie van de twee kan zijn, waardoor het handboek wordt nagelopen met wat er nog moet worden aangepast waarbij de voorstellen van Heleen worden meegenomen. Serge en Adrie zullen samen kijken naar het handboek. We kunnen daarna ook kijken of we nog externe partijen er een blik op laten werpen. Er is geen eind datum genoemd, wel dat het niet eenvoudig is en dus nog enige tijd kan duren voordat het Handboek is bijgewerkt.

**ii. Schaftwagen**

Er is destijds besloten dat de schaftwagen voor Heleen deels is betaald vanuit de KNVvL. Het is nu onduidelijk hoe het zit met het eigendom over dit object en Heleen heeft vragen over of zij de schaftwagen mag opknappen.

Terugkijkend naar het besluit destijds lijkt het op een schenking aan Heleen, maar hij is wel degelijk in bruikleen bij Heleen en niet geschonken. Adrie benoemt dat het fijn zou zijn als andere leden hem ook kunnen gebruiken. Nico stelt voor om een stuk op te stellen met de wensen voor het opknappen en dat anderen er ook gebruik van kunnen maken. Hij is dan wel van Heleen en mocht er sprake zijn van verkoop van het object door Heleen, dan krijgt de afdeling de helft van de opbrengst terug. Serge zal een overeenkomst schrijven en delen met het afdelingsbestuur.

**iii. Cond**

De oefenhelling in Cond hoeft niet meer betaald te worden door het afdelingsbestuur, Heleen maakt er geen gebruik meer van. Nico vraagt of Cond dan wordt opgeheven en van wie de keet is die daar staat. Eduard denkt dat deze van de eigenaar is van de boerderij, Nico zal dit navragen bij Heleen.

**iv. Actie nieuwe cursisten**

In 2020 begon de kortingsactie dat cursisten tot 25 jaar €200,- korting krijgen bij behalen van hun B1. Heleen had de vraag of deze regeling nog bestaat, dit is op dit moment onduidelijk. Het afdelingsbestuur besluit dat we de regeling voor deze aanvraag nog goedkeuren, maar daarna vanaf 1 januari tijdelijk stopzetten. In 2025 kan het afdelingsbestuur dan besluiten of de regeling gecontinueerd kan worden en de richtlijnen hiervoor op papier zetten. Serge zal de cursist en Heleen melden dat de aanvraag die nu is ontvangen nog binnen de termijn valt. Heleen en Frans zullen op de hoogte worden gebracht dat de regeling tijdelijk stopt per 1 januari 2025.

**d. Status VAM berg**

Het afdelingsbestuur wil zo snel mogelijk een proefvlucht laten plaatsvinden. Bij 0 wind is in principe elke berg geschikt. Adrie vraagt zich wel af waar je gaat landen omdat er overal bos is. Nico geeft aan dat er wel voldoende ruimte is om te landen. Aangezien de helling gebruikt zal worden door de school is het vooral de vraag of de school deze kan gebruiken. Nico zal Heleen benaderen om met haar te overleggen over het gebruik van de VAM berg voor haar school. Akkoord van één instructeur is voldoende om de berg goedgekeurd te krijgen voor dit doel. Wim moet er wel bij zijn als de proefvlucht wordt gemaakt. Eduard zal na de proefvlucht het document opstellen voor gebruik van de berg.

**e. DAC en lezing Corinna Schwiegerhausen**

De Delta activiteiten commissie (DAC) wordt door Jan Gorisse, Eduard van Gameren en Adrie Bijsterbosch gerund. Door omstandigheden zijn voorgaande geplande avonden, gepland door de DAC, met Corinna Schwiegerhausen niet doorgegaan. De DAC gaat overleggen over een nieuw voorstel, mogelijk wel met een andere invulling voor de avond.

**f. NK berg en NK Sleep**

De NK berg is verplaatst vanwege het WK wat dan plaatsvindt en de persoonlijke planning van de scorer. Dit keer zal de wedstrijd in Laragne plaatsvinden. Er zijn nog onderhandelingen in Frankrijk om dit rond te krijgen, want er mogen daar niet teveel wedstrijden per jaar plaatsvinden uit veiligheidsoverwegingen. Er wordt geprobeerd de derde week van augustus het NK te laten plaatsvinden. In het verleden bestond voor het NK berg een zelfstandige commissie met een eigen bankrekening. Op verzoek van de vorige penningmeester is dit niet meer en zijn alle tegoeden gestort

naar de afdeling deltavliegen. Bij een tekort kan de commissie dan alsnog aankloppen bij de afdeling voor een ruimer budget. De sportcommissie heeft nog €1800 in kas. Eduard geeft aan dat hij op de hoogte is van de regeling en geeft aan dat het klopt dat dit bedrag toebehoort aan de sportcommissie.

NK sleep. De wens is om dit meer in de publiciteit te laten komen via radio en tv. Heleen probeert met haar school meer bekendheid te creëren, zodat er ook meer publiek op af komt. Serge benoemt dat er in de buurt van EHST een camping zit waar je mogelijk veel publiek van kan krijgen als je daar reclame maakt, mocht je in het zomerseizoen de NK sleep uitvoeren.

**g. Zeeuwse vliegdagen**

Er is een mail bij het afdelingsbestuur binnen gekomen over de Zeeuwse vliegdagen in 2025. Serge zal deze mail doorsturen naar de clubs en scholen met de vraag of zij dit op kunnen pakken. Eduard adviseert om de personen die worden gemaild te vragen om voor februari te reageren, zodat we bij kunnen springen als de mail blijft liggen.

**h. Bijdragen kernteam**

Het kernteam is door de sportcommissie samengesteld. Het kernteam wordt vanuit NL afgevaardigd naar een buitenlandse wedstrijd. Het inschrijfgeld wordt sinds 2-3 jaar betaald vanuit het budget van het afdelingsbestuur. Hiervoor is een tegenprestatie dat ze een promotie moeten doen om deltavliegen in Nederland op de kaart te zetten. Dit laatste is moeilijk te meten, mede door een vage formulering. De vraag is nu of wij de regeling voor financiële tegemoetkoming handhaven en wat vragen wij daarvoor terug. Eduard vraagt zich af of je hiervoor kan aansluiten bij de KNVvL om te onderzoeken hoe dit elders is geregeld. Daarnaast is het verstandig de piloten zelf te laten nadenken wat ze willen doen voor de afdeling voor deze tegemoetkoming. De huidige kernploegleden zullen op de hoogte worden gebracht dat we in 2025 een nieuwe opzet gaan maken over deze vergoeding. Tot die tijd is de subsidie even niet beschikbaar en wordt eventueel pas weer beschikbaar gesteld als er plannen zijn ingediend.

**i. 2025**

Adrie heeft dit punt op de agenda gezet vanuit de gedachte dat we het jaar gaan afsluiten. 2024 was een veilig jaar. Voor 2025 kunnen we een doel opstellen en vooruit kijken, laten we er iets moois van maken in het komende jaar.

**7. Eerste reactie op rapportage werkgroep Toekomst**

Nico geeft aan dat dit onderwerp een vergadering op zich is. Er moeten hoofdstukken worden geschreven in een beleidsplan. Wat willen wij doen om de sport gezond te houden is daarin een grote vraag. Nico biedt zich aan om aan zo'n beleidsplan uit te werken. Is het een idee om met Rembert te spreken hoe vanuit het hoofdbestuur ondersteund kan worden en te achterhalen hoe de contacten er al liggen zoals bij NOC NSF vraagt Nico. De andere leden vinden dit een goed plan. Eduard stelt voor om in januari fysiek bij elkaar te komen om over dit agendapunt verder te spreken.

Donderdag 9 januari zullen we afspreken in Woerden om 18:00 met vooraf iets te eten.

**8. Rondvraag**

Heleen wil graag met Rembert en het afdelingsbestuur overleggen om haar plannen voor haar school te bespreken en vragen te stellen aan het hoofdbestuur en afdelingsbestuur. Dit is vertraagd door de veranderingen in samenstelling van het afdelingsbestuur. Nu Nico en

Eduard zijn geïnstalleerd zullen zij in gesprek gaan met Heleen om een afspraak te maken.  
Serge zal Heleen en Rembert informeren om dit gesprek te initiëren met Nico en Eduard over de toekomst van het deltavliegen.

De vergadering wordt om 22:18 gesloten